
Osadní výbor: OSADNÍ VÝBOR PRO MĚSTSKÉ ČÁSTI ŽIŽKOV A VRCHLICE 

Datum: 05.01.2024, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
Host: 

Gabriela Březinová; Tomáš Gryč; Tomáš Kadečka; Jiří Klečák; Petr Materna; Martina 
Pospíšilová; Jan Šáňa; Anna Šrajbrová; Josef Treml; Dana Vepřková; Barbora Vičarová; 
Linda Vlachová; Hana Votavová; 
Michal Ivačič 
starosta Lukáš Seifert, tiskový mluvčí Jakub Skyva 

Gestor RM - omluven: Tomáš Morawski 

Příští jednání: 1.2.2024 18:00   

 
A: Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
1. Změna trasy MHD - Podněty obyvatel Kutné Hory a členů OV: 

1.1. Chybějící doprava: Obslužnost ordinací a možnost nákupu v Bille 
1.1.1. Obyvatelé jsou nyní nespokojeni, že se městským autobusem nedostanou do 

ordinací polikliniky (Kouřimská) od autobusového nádraží, kde jsou také ordinace  
1.1.2. Obyvatelům chybí možnost dojet městským autobusem na nákup do Billy 

1.2. Komplikovaná dopravní situace u Jednoty (Coop) 
1.2.1. Řidič autobusu má kvůli silnému provozu problém projet u Jednoty  
1.2.2. Příklad vysoké vytíženosti této lokality je pozorování 5 autobusů mezi 7:40 až 7:52 

v pracovní den  
1.2.3. Obchod Jednota může být komplikovanou dopravou negativně postižen 

1.3. Pozorování ohledně potřeb studentů Gymnázia a ZŠ 
1.3.1. Studenti Gymnázia ve Fučíkově nevystupují. Vystupují u Hřbitova chodí spolu, 

nastupují na Dolním Žižkově 
1.3.2. Žáci cestující krajskými autobusy vystupují U Kapličky a okolo Jednoty chodí do 

školy, zde však chybí částečně chodník 
1.4. Častá nehodovost na křižovatce Sochorova ulice, Vojtěšská  

1.4.1. Pan starosta doporučí namalovat označení „stop“ také na silnici, aby se předešlo 
nepozornosti řidičů 

 
2. Reakce p. starosty na petici k novým změnám MHD a na stížnosti viz bod 1 

2.1. K změnám došlo na základě dat, kdy přes autobusové nádr. jezdilo pouze 11 % všech 
cestujících  

2.2. Pan starosta slíbil poskytnout konkrétní „tvrdá data“ ohledně počtu cestujících na linkách 
a zastávkách 

2.3. Vojtěšská ulice bude opravena a bude tak snížen hluk projíždějících vozidel 
2.4. Současné dočasné řešení bude pouze do konce června 2024. Do této doby bude zajištěno 

permanentní řešení ve spolupráci s ŘSD, policií a dopravním inspektorátem. Nebude se 
již jezdit okolo Jednoty a autobusy nebudou stát ve Fučíkově ulici. Jeho součástí je také 
„zobousměrnění“ ulice Sochorova (již povoleno ŘSD) a oprava viz bod 2.3. Zároveň 
hlučnost autobusů bude snížena, jakmile bude podepsána smlouva s novým dopravcem 
viz bod 4 

2.5. Pan starosta také upozornil na frekventovaný provoz Šipší, kdy obyvatelé jsou také 
vystaveni hluku autobusů 
 

3. Možnosti otáčení autobusů a zlepšení situace ohledně parkování 
3.1. Byla otevřena diskuze s panem Chmelem ohledně možnosti parkování v lomu u 

Kremnické 
3.1.1. Jedná se o možnosti parkování, ale územní plán nedovoluje použít celý prostor 

jako parkoviště. Případná změna by pak trvala přibližně dva roky 
3.2. Je plánováno rozšíření a posun parkovacích stání na Kremnické u obchodu Dospiva 

elektro 
3.3. Město jedná s ŘSD ohledně zúžení komunikace Čs. Legionářů pro úpravu pruhů a tím 

umožnění parkování 
3.4. Možnost využití prostoru Na Kolíňáčku pro parkování 

4. Nový dopravce 
4.1. Probíhá soutěž na nového dopravce, který bude působit od roku 2025, kdy končí 

smlouva s Arrivou 



4.2. Bude se také přecházet na elektrobusy (plánuje se dobíjení u polikliniky) i z důvodu 
snížení hlučnosti. 
 

5. Situace u hřbitova 
5.1. OV přednesl požadavek na přechod u hřbitova (poblíž Liliové a Chrpové ulice), kde 

dochází k častému nedodržování rychlosti a také přejetí zvěře. Jedná se o velmi 
nebezpečný úsek, protože tudy chodí lidé na hřbitov 

5.2. Na místě, kde zastavuje autobus v České ulici směrem do Hořan „u hřbitova“ se velmi 
obtížně vystupuje a proto OV doporučuje zastávku prověřit a případně upravit 
 

6. Žádost o řešení nehodovosti na křižovatce Československých legionářů – Česká 
6.1. Protože je časté, že vozidla na ul. Čs. legionářů (především směrem do města od 

kruhového objezdu) překračují rychlost a zároveň je zde vysoká nehodovost, člen OV pan 
Materna požádal o umístění radaru 
 

7. Nové trasy 
7.1. P. Klečák připravil návrh tras, které by měly pomoci v dopravní obslužnosti nejen Žižkova, 

ale také Karlova 
7.2. Pan starosta požádal, aby návrh nových tras a úprav tras byl zaslán přímo na p. 

Fedoroviče, případně p. Hradeckého nebo IDSK (Integrovaná doprava Středočeského 
kraje) 
 

8. Vrchlice - revitalizace 
8.1. Pan starosta informoval o revitalizaci úseku pod Barborou (u Lesní školky) až po Nové 

mlýny. Město KH také opraví zeď u Nových mlýnů na Pobřežní ulici. 
8.2. Realizace rekonstrukce  jezu u Wagenknechtova mlýna je ve fázi projektové 

dokumentace a zajišťování financování – zvedne se hladina, udělá se přístup a opraví 
náhon na Královské procházce.  

 
9. Tyršova ulice – plánuje se oprava poničené vozovky 

 
10. Rekonstrukce jídelny ZŠ Žižkov 

10.1. Pan starosta informoval OV, že rekonstrukce jídelny pravděpodobně nebude 
realizována tento rok, vzhledem k prodloužení přípravných prací 

  
11. Plánované změny na Dolním Žižkově-Vrchlici 

11.1. Výměna veřejného osvětlení na Dolním Žižkově je plánována v roce 2025 
11.2. V roce 2025 je také plánované zasíťování optickými kabely oblasti Vrchlice a s tím 

spojená rekonstrukce chodníků 
 

12. Olympie 
12.1. Byla podána žádost na rozšíření pozemků Olympie, ale protože byl zároveň podán 

požadavek na investici ze strany města v řádu několika milionů, žádost nebude schválena 
 
B: Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM (výše označeny červeně): 

5.1  „tvrdá data“ ohledně počtu cestujících na linkách a zastávkách 
5.2 Přechod u hřbitova 
6.1 Prověření místa autobusové zastávky u hřbitova  
6.2 Umístění radarů na ul. Čs. Legionářů 

 

 
Zapsala:  Anna Šrajbrová    Zápis ověřil:  Tomáš Gryč 
 
 


